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Uw brief van 6 juni 2014 over de onderzoeksopzet voor de evaluatie van de Wet toezicht 
accountantsorganisaties is voorgelegd aan de leden van de vaste commissie voor Financiën met het 
verzoek om uiterlijk op 12 juni 2014 te laten weten of de leden nog behoefte hebben aan het 
meegeven van aan de Wta gerelateerde punten t.b.v. de evaluatie. 

Van mw. De Vries (VVD) is de volgende reactie ontvangen:

 Er zou aandacht moeten zijn voor de verschillen van Nederlandse regelgeving met EU- en mondiale 
regelgeving en de gevolgen daarvan.

 Er zou ook gekeken moeten worden welke regels geschrapt kunnen worden.
 Er gaat gekeken worden naar de toereikendheid van de huidige in de Wta opgenomen 

kwaliteitseisen, maar de insteek zou daarbij niet moeten zijn meer regels, alleen betere. 
 De verlenging van de verjaringstermijnen in het tuchtrecht worden genoemd: wat de VVD betreft 

niet de vraag of verlenging nodig is, maar alleen hoe. 
 In het onderzoek ook graag aandacht voor de vraag in hoeverre regelgeving die 1 januari 2013 is 

ingegaan ruim 1 jaar na dato al goed kan worden geëvalueerd op structurele effecten.
 Het zou goed zijn om naast MKB Nederland ook ONL te betrekken.

De commissie verzoekt u de Kamer te laten weten op welke wijze bij de evaluatie van de Wta met de 
opmerkingen rekening is/wordt gehouden.

Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Financiën,

R.F. Berck


